



Styrelsemöte Tjurkö intresseförening 2018-03-06

1. **Mötets öppnande:**

- Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
Närvarande: Jan Krook, Hans Rickler, Peter Georgio, Alf Persson
Ulla Georgio, Agneta Hansson, Pia Mostberg-Eriksson och Emil Lillebrunner.

2. **Val av justerare:**

- Emil Lillebrunner

3. **Föregående mötesprotokoll:**

- Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes samt lades till handlingarna.

4. **Rapporter och skrivelser**

- Beslut togs att inköpa 4 st brandvarnare för komplettering i lokalen och lägenheten.
- 25 st. flaggor är inköpta som finns till försäljning.
- Målningen av TIF:s lokal måste bli klar innan 30 sep. Boverket har gett förlängning till dess för utbetalning av pengarna till arbetet.
- Skärgårdsrådet har erbjudit att vi kan få in uppgifter om aktiviteter i Visit Karlskrona. Vi får undersöka hur vi ska gå tillväga.
- Det kommer lite uppgifter om IP Only på TIF:s sida.
- Jan Krook o Alf Persson sak ta upp frågan om taggträden vid nästa möte med Örådet. Agneta Hansson kontaktar Länsstyrelsen om övergångarna vid stängslen, som det är nu är det farligt att gå över, något måste göras.

5. **Kassörens rapport:**

- Ekonomin är tillfredställande

Aktiviteter:

- ### 6
- Arbetsdag vid lokalen inne o ute 21 april 10.00-14.00.
 - Loppmarknad första veckan i juli.
 - Planerad bluesafton sista veckan i juli.

7. **Övrigt.**

- Beslut togs att PRO kan sätta upp en anslagstavla i hallen mot biblioteket.
- Beslut togs att sätta upp en ventil till PRO:s förråd samt galler till ventil på yttersidan mot norr.

8. **Nästa möte:**

- Nästa möte 3 april 2018 kl 18.00

9

Avslutning:

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Vid protokollet

Justeras

Ulla Georgio

Emil Lillebrunner